
第一图书网, tushu007.com
<<妇科学>>

图书基本信息

书名：<<妇科学>>

13位ISBN编号：9789812720474

10位ISBN编号：9812720472

出版时间：2005-2

出版时间：人民卫生出版社

作者：Margaret Rees

页数：194

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：http://www.tushu007.com

Page 1



第一图书网, tushu007.com
<<妇科学>>

内容概要

　　Gynaecology In Practice is written for those doctors starting their career in this specialty. The text presents a
succinct account of the subject concentrating on diagnostic techniques, treatment and management. Throughout
extensive use is made of colour photographs, drawings, lists and tables. The aim is to provide a 'bridge' between
introductory undergraduate texts and the very large and expensive major reference works. Wherever possible
evidence-based treatment options are given and referenced. A detailed list of further reading is also provided. Each
chapter ends with clinical cases and associated questions to reinforce the contents of the chapter. * Abundant color
photographs, drawings, bullet points, boxes, lists, and tables help to make the material easy to absorb. *
Evidence-based treatment options are provided and referenced wherever possible. * Detailed bibliographies point
the way to sources for additional reading. * Clinical case studies and questions at the end of each chapter help
readers to master the content.
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作者简介

　　Margaret Rees, Honorary Senior Clinical Lecturer, Department of Obstetrics and Gynaecology, John
Radcliffe Hospital, Oxford, UK; and Sally Hope, General Practitioner, Oxford, UK.
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书籍目录

第1章月经过多和痛经第2章月经稀发和闭经第3章性传播感染第4章妇科急诊第5章慢性盆腔痛与子宫内
膜异位症第6章妇科肿瘤第7章宫颈细胞学与阴道镜第8章节育第9章不育症第10章绝经第11章妇科的精
神方面
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编辑推荐

强力推荐！
英国医学会（BritishMedicalAssociation,BMA）优秀出版物奖获奖作品！
对毕业后专科医师培训的迫切需求促使作者编写本系列图书。
作为“学校课本”与“专业巨著”之间的衔接性桥梁，本系列图书并未试图面面俱到，而是重点突出
、繁简得当、深入浅出地以读者友好的方式娓娓道来，实则为一种升华。
当读者掌握书中知识后，还可参见书中各章末所附的“深度阅读”，以深入学习和研究。
本系列图书的体例、格局活泼、洒脱，不拘泥程序，不强调平衡。
书中有提要、有小结、有咨询，概念新而实用、内容权威、可读性强，涵盖了所有常见、重要的疾病
，这对有一定经验的医生或初学者都繁简不嫌，易于接受。

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<妇科学>>

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com

Page 6


